
 
 

У К Р А Ї Н А 

О Д Е С Ь К А   О Б Л А С Н А   Р А Д А  
 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 

З ПИТАНЬ ЕКОЛОГІЇ, ПРИРОДОКОРИСТУВАННЯ, ЗЕМЕЛЬНИХ 

ВІДНОСИН, АДМІНІСТРАТИВНО-ТЕРИТОРІАЛЬНОГО УСТРОЮ, 

ЗАПОБІГАННЯ НАДЗВИЧАЙНИМ СИТУАЦІЯМ І ЛІКВІДАЦІЇ ЇХ 

НАСЛІДКІВ ТА ОБОРОННОЇ РОБОТИ 
 

просп. Шевченка, 4,                      e-mail: orada_kanc@od.gov.ua   

65032, м. Одеса,                              www.oblrada.od.gov.ua                                    тел. 718-96-30   

 

ПРОТОКОЛ № 27 

засідання постійної комісії обласної ради з питань екології, 

природокористування, земельних відносин, адміністративно-

територіального устрою, запобігання надзвичайним ситуаціям і  

ліквідації їх наслідків та оборонної роботи 

 

м. Одеса                                                                                  09 грудня 2024 року  

пр. Шевченка, 4                                                                     12.00,  каб.632  
 

ПРИСУТНІ: 
 

Члени постійної комісії: 

Волканов  

Валентин Дмитрович  
– голова постійної комісії 

Антов 

Трифон Данилович 
– секретар постійної комісії 

Кобильніков  

Олексій Борисович 
– член постійної комісії 

Капітан 

Ігор Борисович 
– член постійної комісії 

 

Представники апарату обласної ради: 

Балан 

Олександр Миколайович 

- керуючий справами апарату обласної ради 

Лебедєв 

Роман Сергійович 

- начальник юридичного управління апарату 

обласної ради 

Перката 

Любов Олексіївна 

- консультант відділу по роботі з депутатським 

корпусом апарату обласної ради, який надає 

організаційно-методичну допомогу в роботі 

постійної комісії з питань екології, 

природокористування, земельних відносин, 

адміністративно-територіального устрою, 

запобігання надзвичайним ситуаціям і ліквідації 

їх наслідків та оборонної роботи 



Запрошені на розгляд  питань порядку денного: 

Дмитренко  

Олексій Сергійович  

 

- директор Департаменту економічної політики та 

стратегічного планування Одеської обласної 

державної (військової) адміністрації  

Буланович 

Павло Георгійович  

- заступник директора ДУ «Інститут ринку і 

економіко-екологічних досліджень НАН 

України» 

Воробйова 

Олександра Анатоліївна 

- старший науковий співробітник ДУ «Інститут 

ринку і економіко-екологічних досліджень НАН 

України» 

Савалюк 

Дмитро Васильович 

- заступник директора Департаменту екології та 

природних ресурсів Одеської обласної державної 

(військової) адміністрації 

Ткач 

Олег Миколайович  

- начальник Південного міжрегіонального 

управління лісового та мисливського 

господарства 

Грицай 

Олександр Анатолійович 

- директор  філії «Південний лісовий офіс» ДП 

«Ліси України»  

Присутні за власним бажанням депутати одеської обласної ради  

Біб  

Сергій Олександрович  

 

- депутат Одеської обласної ради VIII скликання  

Прес-служба Одеської обласної ради 

 

ВІДСУТНІ: 
 

Члени постійної комісії: 

Кутателадзе 

Олег Джумберович  
- член постійної комісії 

Митрофанський 

Сергій Володимирович 
- заступник голови постійної комісії 

 

Запрошені на розгляд  питань порядку денного: 

Фігель 

Андрій Анатолійович 

 

- заступник голови (начальника) Одеської 

обласної державної (військової) адміністрації 

 
 

 Засідання веде голова постійної комісії Волканов В., який відкрив 

засідання та оголосив питання проєкту порядку денного.  
 

Питання порядку денного: 

1. Про звернення Державної установи «Інститут ринку і економіко-

екологічних досліджень НАН України» від 07.11.2024 № 8/500 щодо оцінки 

проведених наукових досліджень «Концептуальні засади управління 

природними активами природно-заповідного фонду в контексті територіально-

галузевого розвитку» та «Обґрунтування та розробка пропозицій щодо 



стратегічного управління природними активами об’єктів ПЗФ (на прикладі 

ландшафтного заказника «Тарутинський степ»)».  

Доповідачі – Буланович Павло Георгійович, заступник директора ДУ 

«Інститут ринку і економіко-екологічних досліджень НАН України», 

Воробйова Олександра Анатоліївна, старший науковий співробітник ДУ 

«Інститут ринку і економіко-екологічних досліджень НАН України» 
 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Програми 

соціально-економічного та культурного розвитку Одеської області на 2025 рік». 

Доповідач – Дмитренко Олексій Сергійович, директор Департаменту 

економічної політики та стратегічного планування Одеської обласної державної 

(військової) адміністрації 
 

3. Про проєкт рішення обласної ради «Про звіти депутатів Одеської 

обласної ради VIII скликання за 2024 рік». 

 Доповідач – Лебедєв Роман Сергійович, начальник  юридичного 

управління апарату обласної ради 
 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про проведення оцінювання 

корупційних ризиків у діяльності Одеської обласної ради». 

Доповідач – Скоморощенко Андрій Вікторович, консультант-

уповноважений з антикорупційної діяльності апарату обласної ради  
 

5. Про проєкт рішення обласної ради «Про план роботи Одеської обласної 

ради на 2025 рік».  

 Доповідач – Балан Олександр Миколайович, керуючий справами апарату 

обласної ради 
 

6. Про план роботи постійної комісії на 2025 рік. 

Доповідач – Волканов Валентин Дмитрович, голова постійної комісії 
 

7. Про проєкт рішення обласної ради «Про припинення права 

користування частиною мисливських угідь Державного спеціалізованого 

господарського підприємства «Ліси України»  на території Одеського району 

Одеської області». 

Доповідачі – Перката Любов Олексіївна, консультант відділу по роботі з 

депутатським корпусом апарату обласної ради, Лебедєв Роман Сергійович, 

начальник юридичного управління апарату обласної ради,  

Співдповідачі – Грицай Олександр Анатолійович, директор  філії 

«Південний лісовий офіс» ДП «Ліси України», Ткач Олег Миколайович, 

начальник Південного міжрегіонального управління лісового та мисливського 

господарства. 
 

 

 Голова постійної комісії Волканов В. запропонував членам постійної 

комісії висловити пропозиції або зауваження до порядку денного. 

 Пропозиції відсутні. 
 

Голосування за порядок денний:     Волканов В.   -  «за» 

Антов  Т.  -  «за» 

Капітан  І.  -  «за» 

Кобильніков О. – «за»  



СЛУХАЛИ: 

По питанню 1. 

Виступили: Буланович П. доповів та презентував результати проведених 

наукових досліджень.  

Волканов В. – звернув увагу на необхідність врахування думки місцевих 

громад при віднесенні територій до природно-заповідного фонду на 

підпорядкованих  територіях, а також більше приділяти уваги напрямкам 

розвитку зеленого туризму і рекреації.    
 

Вирішили:  

1. Доповідь із презентацією заступника директора ДУ «Інститут ринку і 

економіко-екологічних досліджень НАН України» Булановича П. взяти до 

відома. 

2. Підтримати зазначені наукові дослідження та вважати доцільним 

використання отриманих результатів як наукового підґрунтя для розробки 

ефективних стратегій розвитку природно-заповідних територій на різних 

рівнях, а також вдосконалення законодавчо-нормативного забезпечення 

системи управління природними активами природно-заповідного фонду. 
 

Голосування:  Волканов В.   -  «за» 

                         Капітан  І.  -  «за» 

                         Кобильніков О. -  «за» 

                         Антов .Т  -  «за»    

                          

По питанню 2. 

Виступили: Дмитренко О. - доповів по суті щодо проєкту рішення. 
 

Вирішили:  

1. Інформацію та презентацію директора Департаменту економічної 

політики та стратегічного планування Одеської обласної державної (військової) 

адміністрації Дмитренка О.,  взяти до відома. 
2. Рекомендувати доопрацьований проєкт рішення обласної ради «Про 

затвердження програми соціально-економічного розвитку Одеської області на 
2025 рік» до розгляду на пленарному засіданні двадцять п’ятої  сесії обласної 
ради. 

 

Голосування:   Волканов В.   -  «за» 

Антов .Т  -  «за» 

Капітан  І.  -  «за» 

Кобильніков О. -  «за» 

 

По питанню 3. 

Виступили: Лебедєв Р. – доповів по суті щодо проєкту рішення. 
 

 

Вирішили:  

1. Інформацію начальника юридичного управління апарату обласної ради 

Лебедєва Р. взяти до відома. 
 



2. Рекомендувати проєкт рішення обласної ради «Про звіти депутатів 

Одеської обласної ради VIII скликання за 2024 рік» до розгляду на пленарному 

засіданні двадцять п’ятої сесії обласної ради. 
 

Голосування:    Волканов В.   -  «за» 

Антов .Т  -  «за» 

Капітан  І.  -  «за» 

Кобильніков О. -  «за» 

 

По питанню 4. 

Виступили: Лебедєв Р. – доповів по суті щодо проєкту рішення. 
 

 

  
Вирішили:  

 1. Інформацію начальника юридичного управління апарату обласної ради 

Лебедєва Р. взяти до відома. 
 

2. Рекомендувати проєкт рішення обласної ради «Про проведення 

оцінювання корупційних ризиків у діяльності Одеської обласної ради» до 

розгляду на пленарному засіданні двадцять п’ятої сесії обласної ради. 
 

Голосування:    Волканов В.   -  «за» 

Антов .Т  -  «за» 

Капітан  І.  -  «утримався» 

Кобильніков О. -  «за» 

 

По питанню 5. 

Виступили: Балан О. – доповів по суті щодо проєкту рішення. 
 

Вирішили:  

1. Інформацію керуючого справами апарату обласної ради Балана О. взяти 

до відома. 
 

2. Рекомендувати проєкт рішення обласної ради «Про план роботи 

Одеської обласної ради на 2025 рік» до розгляду на пленарному засіданні 

двадцять п’ятої сесії обласної ради. 
 

Голосування:   Волканов В.   -  «за» 

Антов .Т  -  «за» 

Капітан  І.  -  «за» 

Кобильніков О. -  «за» 

 

По питанню 6. 

Виступили: Волканов В.  
 

Вирішили:  

1. Інформацію голови постійної комісії Волканова В. взяти до відома. 

2. Затвердити план роботи постійної комісії на 2025 рік згідно з додатком, 

що додається до висновку. 

 
 



Голосування:   Волканов В.   -  «за» 

Антов .Т  -  «за» 

Капітан  І.  -  «за» 

Кобильніков О. -  «за» 

 

По питанню 7. 

Виступили: Ткач О., Грицай О., Волканов В., Антов Т.  
 

Вирішили:  

1. Інформацію начальника Південного міжрегіонального управління 

лісового та мисливського господарства Ткача О. та директора  філії «Південний 

лісовий офіс» ДП «Ліси України» Грицая О. взяти до відома. 
 

2. Рекомендувати проєкт рішення обласної ради «Про припинення права 

користування частиною мисливських угідь Державного спеціалізованого 

господарського підприємства «Ліси України»  на території Одеського району 

Одеської області» до розгляду на пленарному засіданні двадцять п’ятої сесії 

обласної ради. 

 
 

Голосування:   Волканов В.   -  «за» 

Антов .Т  -  «за» 

Капітан  І.  -  «за» 

Кобильніков О. -  «за» 

 

 

 

Голова постійної комісії Волканов В. підвів підсумки, закрив засідання.  

 

 

 
 






















